
1η ΕΠΕΡΩΤΗΣΗ

Προς τον κ. Περιφερειάρχη Ι.Ν.

Στην προηγούμενη συνεδρίαση του Π.Σ. απαντώντας σε ερώτηση μας για 

την  Προετοιμασία  της  Δακοκτονίας,  είχατε  απαντήσει  και  εσείς  και  η 

Αντιπεριφερειάρχης Κέρκυρας ότι θα αρχίσει στις 20 Ιουνίου. Λίγες μέρες 

μετά  η  Αντιπεριφερειάρχης  Κέρκυρας  είπε  σε  αντιπροσωπεία  Αγροτών 

της ΠΑΣΥ και της ΠΑΣΕΒΕ ότι η Δακοκτονία θα αρχίσει το πρώτο 10μερο 

του Ιουλίου. Σε παρατήρηση τους ότι είναι αργά, απάντησε ότι υπάρχει 

έλλειψη κονδυλίων και έλλειψη προσωπικού. Αν αρχίσει η Δακοκτονία την 

περίοδο που ανέφερε η Αντιπεριφερειάρχης Κέρκυρας είναι σίγουρο ότι θα 

υποστεί  μεγάλη  ζημιά  ο  ελαιόκαρπoς,  γιατί  θα  έχουν  αναπαραχθεί  οι 

πρώτες  γενιές  του  δάκου  και  η  κατάσταση μετά γίνεται  ανεξέλεγκτη. 

Επιπλέον  προβλήματα  που  δυσχεραίνουν  την  αποτελεσματικότητα  της 

δακοκτονίας είναι: 

Οι δολωματικοί ψεκασμοί γίνονται σε ορισμένα μέρη του ελαιώνα.

Πολλά ελαιοκτήματα έχουν εγκαταλειφθεί εξαιτίας της κακής αγροτικής 

πολιτικής (ΚΑΠ.) που υλοποιούν όλες οι κυβερνήσεις, μαζί και η σημερινή. 

Το Αγροτικό οδικό δίκτυο που σε πολλά σημεία του είναι αδιάβατο.

Επερωτάσθε τι μέτρα παίρνετε για την έγκαιρη έναρξη της δακοκτονίας;

Κέρκυρα 23/6/2015 Για τη Λαϊκή Συσπείρωση

Θεόδωρος Γουλής

Ιωάννης Κορφιάτης


